
Ardre Sockenförening  
Protokoll styrelsemöte 17 april 2024 hos Agneta. 
 
Närvarande: Frank Gubert, Karin Pettersson, Agneta Dahlberg, Jan-Peter Tingström, Jan-Olof 
Hasselborn, Lasse Olsson. 

 
1) Föregående protokoll godkändes, uppföljning av att göra-punkter. 

 
      2) Avstämning från kommittéerna: 
 

Bevara vårda 
Micke Nordin har till Länsstyrelsen skickat in en ansökan om bidrag till upprustning av 
linbastun. Micke tror dock att vi kan rusta bastun själva till en liten penning, om bidrag skulle 
utebli. 
Även Bringsarve kvarn behöver rustas upp och Örjan tror att han och grannar kan få ordning 
på kvarnen. 
 

Såidet 
Såidet tänds 27/5 kl 18 och i samband med istapling serveras grillkorv. En skjutport är 
beställd för att inte veden ska ¨försvinna¨. 
DBV har erbjudit sig att bidra med något litet till såidet, som t ex en skottkärra. 

 
Bygdegårdskommitten  

Kaj tror att ombyggnad av duschrummet kan ske tidigast i slutet av sommaren. 
Ett vattenprov ska tas och efter det kan vi ta ställning till inköp av uv-filter. 
 

Evenemangskommitten 
Pubkvällen sammanföll med aktiviteter i Alskog, så vi behöver tänka på att hålla oss 
informerade om andra evenemang i bygden. Trots detta var puben hyfsat välbesökt.  
Smaklösa har hört av sig och vill komma och spela i sommar. Vi föreslår vecka 27 eller 28. 
På lördag 20/4 är det fagning av änget. Tomas har erbjudit sig att koka kaffe? Jan-Olof 
ringer och hör om det. 

 
Framtids- & utvecklingskommittén 

Ardre Sockenförening är tillsammans med Anga, Kräklingbo och Gammelgarn engagerade i 
Austerlands solcellsinvestering. 
"Kris- och beredskapsgruppen”, dvs Frank, Bengt & Agneta, går på mötet ”Stark socken” i 
Östergarns bygdegård 24/5. 
 

3) Ekonomi; avstämning av antal medlemmar som betalat årsavgiften. 
    Finanserna är goda. För närvarande har vi 165 medlemmar.   
 
4) Nyinflyttade 

- 
5) Inkomna skrivelser 

- 
6) Övriga frågor 

Karin: 9 maj är det trädgårdsmarknad med loppis i Garde. Ardre kan bidra med gammalt 
kaffeporslin till loppisen.  
Mötet beslutade att anslå medel till omdanande av vår hemsida, enligt förslag från Ida.  

7) Nästa möte 
- 

8) Att göra 
- 
 

________________________        _________________________        
Frank Gubert ordf.  Vid protokollet: Agneta Dahlberg   


